
 

 

ZÁPISNICA 
 

 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 19. 6. 2024,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program:  1. Otvorenie. 

  2. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

                           zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu. 

                        3. Zmeny v kritériách prijímacích skúšok. 

  4. Nový školský vzdelávací program. 

  5. Rôzne, diskusia. 

  6. Záver. 

   

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

          Predsedníčka rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov, skonštatovala 

uznášania schopnosť stretnutia. Za neprítomného pána Kolárovského bola za overovateľku 

zápisnice stanovená pani Šárköziová. Pani Kolárová poslúžila modlitbou.  

 

Ad 2:  

          Pán riaditeľ informoval prítomných ohľadom personálneho zabezpečenia školy. Riešilo sa 

prijatie dvoch zamestnancov na administratívno-technické oddelenie a to pani sekretárky a pána 

školníka. Dve pani učiteľky odchádzajú na materskú dovolenku. Do dôchodku odchádzajú  pán 

Linkesch a pani Kocurová. V budúcom roku budeme mať štyroch amerických lektorov, pána 

Heltona, pani Benka, jedného lektora nám pridelí ELCA a jedného sme si zabezpečili z USA po 

vlastnej línii. 

          Skončili sme spoluprácu so Špeciálnou základnou školou, Vojenská ul., ktorej sme 

poskytovali stravovanie. Malo to dva dôvody a to personálne zabezpečenie pracovníkov kuchyne 

a technické zabezpečenie, kde potrebujeme obnoviť technologické zariadenie, ale ešte predtým 

urobiť rekonštrukciu elektrického vedenia. Zároveň chceme zvýšiť kapacitu jedálne prístavbou. 

Priestory v suteréne vedľajšej budovy boli počas jarných búrok dvakrát vytopené a je tu potrebné 

vymeniť kanalizačné potrubie. V realizácii tohto problému nám prisľúbilo pomoc mesto Košice 

ako vlastník budovy. Projektovú dokumentáciu chceme pripraviť do konca kalendárneho roka. 

Realizácia tohto projektu by sa mala uskutočniť počas budúcich letných prázdnin. 

        Základná škola Považská, Košice ukončila dohodu o prenájme telocvične. To znamená, že 

budeme vedieť využívať telocvičňu aj v popoludňajších hodinách. 

 

 

 



 

Ad 3:  

          Pán riaditeľ oboznámil prítomných, že v tomto roku sme mali prihlásený rekordný počet 

uchádzačov ako na 5-ročné tak aj na 8-ročné štúdium. V prijímacích kritériách máme stanovený 

minimálny počet získaných bodov pre prijatie na štúdium. Toto kritérium nám vyradí z prijatia aj 

dobrých žiakov, ktorí z jedného predmetu nedosiahnu minimum bodov ale v ostatných môžu byť 

dobrí. Návrh je, že u päťročného štúdia sa nebudú robiť psychologické testy. Pri obidvoch 

formách štúdia anglický jazyk bude mať minimum bodov a slovenský jazyk a matematika 

nebude mať stanovený minimálny počet získaných bodov v prijímacom konaní. Zmena kritérií 

bola jednohlasne schválená. 

          Pán riaditeľ predniesol, že v školskom roku 2024/2025 budú končiť 3 triedy päťročného 

štúdia, ale jeho vízia do budúcna je ustáliť počet tried na 18=10+8 a neprijímať o 1 triedu 

každých päť rokov viac. Je to výhoda aj priestorová aj personálna. Návrh bol jednohlasne 

schválený. 

 

Ad 4:   

          Pán riaditeľ informoval, že nový školský vzdelávací program pre päťročné štúdium je 

pripravený, tak ako nám ho prezentoval na predchádzajúcich stretnutiach. Už sú pripravené aj 

nové osnovy zo všetkých predmetov okrem biológie. Maturita zo slovenského jazyka a literatúry 

sa presúva do štvrtého ročníka. U osemročného štúdia sme chceli spustiť experimentálne nový 

ŠVP, ale je to veľmi byrokraticky náročné. Museli by sme vypracovať vlastný program, ktorý 

nekorešponduje so štátnym vzdelávacím programom. Je tam problém s presunom hodín. Zmena 

ŠVP u osemročného štúdia bude spustená neskôr, po všetkých zmenách ako je aj kurikulárna 

reforma školstva. V učebných plánoch zaraďujeme nový nepovinný predmet - aplikovaná 

ekonómia.  Pán Polan zdôrazňoval, že by bolo dobré zaviesť nový ŠVP aj pre osemročné 

štúdium. Nový ŠVP pre päťročné štúdium so spustením od začiatku školského roka 

2024/2025 bol jednohlasne schválený.       

 

Ad 5:  

         V bode rôzne pán riaditeľ informoval, že plánuje výstavbu Cyklodepa, na ktoré sa zbierajú 

finančné prostriedky poskytnuté z 2% zaplatenej dane. Ďalej chce využiť výmenník tepla 

v blízkosti školy na realizáciu miestnosti, ktorá by slúžila ako študovňa, resp. knižnica. Mal už 

jednanie s TEHO Košice a pomoc pri vybavovaní nám prisľúbil aj rodič pán Čop.  

 Pán riaditeľ informoval prítomných o oslavách 30. výročia založenia školy. Slávnostné 

bohoslužby k výročiu, vysielané televíziou, sa budú konať 27. septembra 2024 a samotná 

slávnosť bude 3. októbra 2024. V najbližšom čase plánujeme rozoslať pozvánky. 

 Dnes sa konalo finále futbalového turnaja žiakov, ktoré si organizovali sami. Pri tejto 

príležitosti sme zistili, že nám vypovedá mixážna technika. Zajtra nás čaká turnaj v šachu. 

 Najbližšie stretnutie rady školy bolo stanovené na 14. októbra 2024. 

 

 

 

 

 

 



Ad 6:  

          Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť a modlitbou poslúžil 

pán Havrila. 

 

 

V Košiciach 19. 6.2024 

 

 

 

Zápisnicu overil: Bc. Jaroslava Šárköziová   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


